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Under året som gått så har vi haft en deltävling av den nya Svealandscupen. Det var 
drygt 30 startande. Det gick väldigt bra och det är många som säger att vi har en 
väldigt kul och välskött bana.  

Det är många nya som har kommit och kört även i år, både barn och hela familjer. 
Flera av dom har fastnat och köpt egna bilar. Vi fortsätter det arbetet och hoppas att 
det ger fler medlemmar under nästa år. Förutom tävlingarna har vi haft öppet för 
körning som vanligt, det har kommit en hel del nya förare och det är väldigt troligt.  

Intresset för att köra har ökat men tyvärr så är intresset för att vara med och sköta 
om anläggningen inte lika högt, ett problem som vi delar med de flesta andra 
klubbarna i närområdet. Vi har en dialog med flera av dom för att komma på ett sätt 
att lösa det. 
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